إذاعة مدرسية عن الاحترام باللغة الإنجليزية مترجمة

School radio includes several indispensable paragraphs, which must begin with the Holy Qur'an and end with a Did You Know paragraph or verses of poetry in light of any national or religious occasion, which are as follows:

تتضمن الإذاعة المدرسية عدة فقرات لا غنى عنها فيلزم أن تبدأ بالقرآن الكريم وتنتهي بفقرة هل تعلم أو أبيات من الشعر في ضوء مناسبة من المناسبات الوطنية أو الدينية وهي كما يلي:

مقدمة اذاعة مدرسية عن الاحترام

We begin our radio by praying for the Chosen Prophet, the Seal of the Prophets and Messengers. May the day of all of you be fruitful. Our radio today will be about respect, which is one of the characteristics that must be present in every human being, and everyone must possess this great characteristic.

نبدأ إذاعتنا بالصلاة على النبي المصطفى خاتم الأنبياء والمرسلين عسى أن يكون يومكم جميعًا مثمرًا ستكون إذاعتنا اليوم عن الاحترام وهو من السمات الواجب توافرها في كل إنسان وعلى الجميع أن يتحلوا بتلك الصفة الجليلة.

فقرة القرآن الكريم

There is nothing better than the verses of the Holy Quran to start our school radio with. We provide you with Quranic verses about respect in the student's voice.......

In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful: "Invite to the way of your Lord with wisdom and good instruction, and argue with them in a way that is best. Indeed, your Lord knows best who has strayed from His way. And He knows best those who are guided. (125) And if you punish, then punish with the same as you were punished with. And if you are patient. Indeed, it is better for the patient. (126) And be patient, and your patience is only with Allah. And do not grieve for them, and do not be distressed by what they plot. (127)

Indeed, Allah is with those who fear Allah and those who are doers of good. (Surat An-Nahl, Verse: 125)

ولا يوجد أفضل من آيات الذكر الحكيم لنبدأ بها إذاعتنا المدرسية نوافيكم بآيات قرآنية عن الاحترام بصوت الطالب \

بسم الله الرحمن الرحيم: " ادْعُ إلى سَبِيلِ رَبِّكَ بِالْحِكْمَةِ وَالْمَوْعِظَةِ الْحَسنَةِ وَ وَجَادِلْهُم بِالَّتِي هِيَ أَحْسَنُ ۚ إِنَّ رَبَّكَ هُوَ أَعْلَمُ بِمَن ضَلَّ عَن سَبِيلِهِ ۖ وَهُو أَعْلَمُ بِالْمُهْتَدِينَ (125) وَإِنْ عَاقَبْتُمْ فَعَاقِبُوا بِمِثْلِ مَا عُوقِبْتُم بِهِ ۖ وَلَئِن صَبَرْتُمْ لَهُوَ خَيْرٌ لِللّهِ اللّهِ وَلَا تَحْزَنْ عَلَيْهِمْ وَلَا تَكُ فِي ضَيْقٍ لِللّهَ اللّهِ وَلَا تَحْزَنْ عَلَيْهِمْ وَلَا تَكُ فِي ضَيْقٍ لِللّهِ اللّهِ وَلَا تَحْزَنْ عَلَيْهِمْ وَلَا تَكُ فِي ضَيْقٍ لِللّهِ اللّهِ وَلَا تَحْزَنْ عَلَيْهِمْ وَلَا تَكُ فِي ضَيْقٍ لَلْصَابِرِينَ (126) وَاصْبِرْ وَمَا صَبْرُكَ إِلّا بِاللّهِ ۚ وَلَا تَحْزَنْ عَلَيْهِمْ وَلَا تَكُ فِي ضَيْقٍ مَمّا يَمْكُرُونَ (127) إِنَّ اللّهَ مَعَ الّذِينَ اتَّقُوا وَالّذِينَ هُم مُحْسِنُونَ " (سورة النحل، الآية :125 -127)

فقرة الحديث الشريف

In light of a school radio show about respect, we bring you the noble hadith of the Prophet, on the authority of Sahl bin Saad Al-Saadi, may God be pleased with him, who said: "The Messenger of God, may God bless him and grant him peace, was brought a drink and he drank from it, and to his right was a boy, and to his left were old men, so he said to the boy: May I have permission to give these The boy said: By God, O Messenger of God, I would not prefer my share to anyone over you. [Narrator: Sahl bin Saad Al-Saadi, Source: Sahih Al-Bukhari].

في ضوء عرض إذاعة مدرسية عن الاحترام نوافيكم بالحديث النبوي الشريف فعن سهل بن سعد الساعدي رضي الله عنه، قال "إن رسول الله صلى الله عليه وسلم أتي بشراب فشرب منه، وعن يمينه غلام، وعن يساره الأشياخ، فقال للغلام: أتَأذَنُ لي أن أُعْطِيَ هؤلاء؟ فقال الغلام: والله، يا رسول الله، لا أُوثِرُ بنصيبي منك أحدًا". [الراوي: سهل بن سعد الساعدي، المصدر: صحيح البخاري].

فقرة هل تعلم

After launching a school radio broadcast about respect in English, translated, we present to you a segment, Did you know, presented to you by the student\.... Did you know that hearts always tend to those who respect and appreciate them?

بعد الشروع في إذاعة مدرسية عن الاحترام باللغة الإنجليزية مترجمة نوافيكم بفقرة هل تعلم يقدمها لكم الطالب هل تعلم أن القلوب تميل بصفة دائمة لمن يحترمها ويقدر ها.

خاتمة اذاعة مدرسية عن الاحترام

After completing a school radio show about respect in the English language, we have reached the conclusion of our school radio broadcast, the topic of which was respect. We hope that we have learned from that radio some of the lofty values that can be used during our daily dealings, and we will meet with you tomorrow on a new radio station and in another place.

بعد استيفاء عرض إذاعة مدرسية عن الاحترام باللغة الإنجليزية نكون قد وصلنا إلى ختام إذاعتنا المدرسية وكان موضوعها الاحترام على امل أن نكون قد تعلمنا من تلك الإذاعة بعض من القيم السامية التي يمكن استخدامها خلال تعاملاتنا اليومية ونلتقي معكم غدًا في إذاعة جديدة وموضع آخر.